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Protokół Nr IX /2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 maja  2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

kwietnia 2011 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. zmian w studium uwarunkowań i 

kierunków rozwoju Gminy. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

oddanej w użytkowanie wieczyste na rzecz jej użytkownika wieczystego, oraz 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości, 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

d) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej  

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 
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e) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Nadwiślańskiego Oddziału Straży 

Granicznej, 

f) zmian  w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

g)  ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w 

Strykowie, 

h) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków w imieniu burmistrza zgłosiła wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad IX sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do 

rejestru żłobków i klubów dziecięcych. Uzasadniając wniosek sekretarz poinformowała, że 

konsultacje społeczne do przedmiotowej uchwały kończą się w dniu 10 czerwca 2011 r. 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się  

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

kwietnia 2011 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. zmian w studium uwarunkowań i 

kierunków rozwoju Gminy. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

oddanej w użytkowanie wieczyste na rzecz jej użytkownika wieczystego, oraz 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości, 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

d) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej  

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

e) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Nadwiślańskiego Oddziału Straży 

Granicznej , 

f) zmian  w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

g)  ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w 

Strykowie, 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 15 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  
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Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

IX  sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1. Radny Łukasz Orłowski 

2. Radny Marek Gierat 

3. Radny Karol Lenart 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

kwietnia 2011 r. 

Przewodniczący rady poinformował , że radny Bogdan Walczak złożył wpis do protokółu: 

zapis w protokole brzmi ,,jesteśmy bezprawniˮ  a winno być ,,jesteśmy bezradni”. 

Przewodniczący poinformował, że uwaga radnego Walczaka  jest zasadna i dodał, że należy 

również  na tej samej stronie w protokole zapis CD zmienić na CB. 

Głosowanie nad przyjęciem poprawek w protokole z VIII sesji: 

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie 

miedzy sesjami. 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił o najważniejszych kwestiach, którymi zajmował się w 

ostatnim czasie: 

 wykonanie inwestycji przyjętych w budżecie na rok bieżący, chodzi o jak najszybsze 

rozstrzygniecie przetargów, aby poznać koszty. 

 trwają ustalenia pomiędzy Fundacją Widzew a Starostą Zgierskim dot. spadkobierców 

obiektu w Bratoszewicach – chodzi o cały zespół parkowo-pałacowy wraz ze szkołą, 

trwają rozmowy na ten temat, pojawiają się szczegóły różne propozycje, nad którymi 

będziemy wspólnie dyskutować. 

 nastąpiło otwarcie kolejnej nowej firmy zbiegu autostrad A1 i A2, powstał nowy salon 

i Centrum Serwisowe Pojazdów Użytkowych Truck & Trailer Center w Strykowie. 

Nowy obiekt powstał przy współpracy firmy Diesel Truck, dealera Merceds-Benz oraz 

EWT Truck & Trailer, oficjalnego przedstawiciela Schmitz Cargobull. Poza sprzedażą 

i serwisem pojazdów Mercedes-Benz i Schmitz Cargobull placówka jest 

przygotowana do obsługi samochodów  innych marek. Oczywiście wiąże się to z 
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kolejnymi wpływami do budżetu i nowymi miejscami pracy, ponieważ firma planuje 

dalszy rozwój. 

 prowadzone są rozmowy z kilkoma firmami, na terenie Diamond Business Park firma 

wykupiła teren i będzie realizowała swoje zamierzenia. Trwa wykup terenów przy 

węźle autostradowym dla jednej z firm, rozmowy powinny zakończyć się pomyślnie. 

Ad. 7. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy stryków dot. zmian w Studium 

uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy.  

 

Burmistrz poinformował, że do projektu uchwały w sprawie zmian w Studium uwarunkowań 

i kierunków rozwoju Gminy załącznikiem będzie rozpatrzenie wniosków przez Radę Miejską. 

Burmistrz powiedział, że wpłynęło 321 wszystkich wniosków, z czego 224 dotyczyły 

zabudowy mieszkaniowej o różnej intensywności zabudowy, a 97 przemysłu i różnego 

rodzaju usług. W związku z tym na sesji czerwcowej nastąpi także zmiana w Wieloletnim 

Planie Finansowym dotycząca kwestii finansowania, aby wskazać tę inwestycję w dłuższym 

okresie finansowania. Związane jest to z zapisem, że umowy mogą być zwierane tylko na rok.  

 

 

Ad. 8.  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Zwracając się do przewodniczącego radny Bogdan Walczak mówił: pytam pana i żądam 

odpowiedzi na piśmie a uzasadnię o co chodzi: podczas omawiania budżetu na ten rok 

komisja kultury i sportu przyjęła wniosek o skontrolowanie przedszkola samorządowego z 

uwagi na wysokie koszty utrzymania biorąc pod uwagę rejon. Stało się inaczej- skierował pan 

ten wniosek do Komisji Rewizyjnej tą kontrolę nie mając podstawy  prawnej, żadnej. W 

związku z powyższym chciałem panu tylko przypomnieć  konsekwencje, żeby pan się tego 

trzymał, nie ważny jest początek bo bym za dużo czasu zajmował ,przytoczę ostatnie zdanie ,, 

dodatkowo wyjaśniam , że zgodnie z  § 73 statutu  każda z  komisji rady  w swoim zakresie 

działania przeprowadza kontrolę po zatwierdzeniu planu pracy komisji lub na drodze zlecenia 

rady. W związku z powyższym tak wyraźnie dosadnie interpretując,  pan  nie jest radą – rada 

to jest 15  radnych. Po  drugie jak pan sobie przypomina- jeżeli nie to złożę panu pismo, w 

którym na moje zapytanie  z poprzedniej kadencji- którą opinię komisji mam brać pod uwagę  

czy komisji bezpieczeństwa czy komisji kultury -chodziło o Zespół Szkół w Strykowie, 

odpowiedział pan mi w piśmie, podpisał się pan pod tym, że każda z komisji jest suwerenna. 

Myślę, że wie pan jakie to jest znaczenie, co to jest suwerenny, w związku z powyższym tak 

jak powiedziałem na wstępie domagam się wyjaśnienia tej decyzji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  odpowiedział w trakcie sesji: w związku z 

tym wnioskiem o kontroli przeprowadziłem  rozmowę z przewodniczącym Komisji Edukacji 

… oraz Komisji Rewizyjnej i po konsultacjach z obydwoma przewodniczącymi wniosek 

został  przekierowany do komisji rewizyjnej, która jest komisją kontrolną,  może badać 

sprawy finansowe i inne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
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zajmowała się analizą sprawozdania z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków za rok 

2010 oraz opiniowała projekty uchwał na najbliższą  sesję. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o 

posiedzeniach Komisji za dwa miesiące wstecz: w miesiącu kwietniu b.r. jak państwo 

pamiętacie był artykuł w prasie o kradzieży w jednostce robót publicznych i Komisja 

Rewizyjna postanowiła sprawdzić jak są zabezpieczone nasze obiekty, sprawdzała sposób 

zabezpieczenia mienia instytucji oraz interesantów przebywających w instytucjach.  Kontrolą 

objęty został również Urząd Miasta-Gminy Stryków oraz dom kultury w Strykowie .W 

przyszłym półroczu myślę , że zajmiemy się szkołami i zobaczymy jak tam realizowane są 

zalecenia ministra edukacji odnośnie zabezpieczenia. 

Radny podkreślił, że z obecnego sposobu zabezpieczenia oraz określonych procedur dla 

pracowników  na wypadek zagrożenia wynika, że Z G K i M wyciągnął wnioski z tego 

posunięcia, które było wtedy pewnym  niedopatrzeniem. W procedurach tych jasno określone 

jest postępowanie pracowników gdy wystąpi zagrożenie chemiczne, biologiczne, 

terroryzmem, pożarowe. Jest również założony alarm, są również założone zabezpieczenia 

dodatkowe. 

W domu kultury również można powiedzieć, że jest ocena dobra aczkolwiek nie piątka. 

Brakowało tam pewnych dokumentów, dyrektor obiecał, że to wszystko uzupełni. 

Urząd Miasta – Gminy, rozmawialiśmy z panią sekretarz, przedstawiła nam pewne 

dokumenty, aczkolwiek nie wszystkie, tutaj komisja miała najwięcej uwag, myślę że uwagi te 

pozytywnie zostaną odebrane i zostanie wszystko zrobione. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków powiedziała: 

Może porozmawiamy o tych uwagach, bo ja nie wiem… 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik mówił: 

Nie, no komisja przedstawiła przecież protokół  to tam są zalecenia jakie mieliśmy… ja mogę 

powiedzieć, bo ja pamiętam np. brak instrukcji behapowskich  przy kserokopiarkach – nie 

było, brak planu ewakuacji w przypadku zagrożenia na wszystkich piętrach, brak procedur 

odnośnie zachowania w przypadku zagrożeń  

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków powiedziała, że są. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik mówił: no teraz są ale 

ich nie było. 

Na majowym posiedzeniu  komisja zajmowała się analizą sprawozdania z wykonania budżetu 

M-G Stryków za rok 2010, przedstawiała ją szczegółowo pani skarbnik, bo w tej chwili 

komisja nie może opierać się tylko na sprawozdaniu z wykonania budżetu ale również musi 

przejrzeć bilans i sprawozdania jednostek budżetowych, zapoznaliśmy się z opinią RIO. 

Sprawdziliśmy, czy te inwestycje, które były wykonane w roku 2010 zostały wpisane. 

Wszystko się zgadza, myślę ,że na następnej sesji już przedstawimy naszą opinię, bo już 

została wypracowana  i będziemy występować o  udzielenie absolutorium. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz i zapoznała się z 

informacją dot. energii odnawialnej  oraz informacja o realizacji inwestycji z zakresu ochrony 

środowiska. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja w miesiącu kwietniu odbyła 

wyjazdowe posiedzenie, na którym zapoznała się ze stanem technicznym dróg na terenie 

gminy Stryków, a w maju komisja zapoznała się z informacją o działalności jednostek OSP na 



6 

 

terenie Gminy Stryków – na posiedzenie Komisji zostali zaproszeni wszyscy prezesi OSP. 

Komisja będzie wspierała w dalszym ciągu  działalność tych organizacji. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 

o jednym posiedzeniu Komisji, na którym omawiany był plan imprez kulturalnych przyjęty 

przez dom kultury w Strykowie. 

Poza tym przewodniczący poinformował o tym, że brał udział w szkoleniu, które odbyło się 

w domu kultury w Strykowie. Udział w szkoleniu brali również funkcjonariusze policji, 

przedstawiciele służby zdrowia, dyrektorzy szkół, księża z poszczególnych parafii i  

pedagodzy szkolni. Tematem szkolenia były uzależnienia dzieci i młodzieży, ich 

rozpoznawanie i pomoc uzależnionym. 

Przewodniczący komisji mówił również o tym, że z okazji Dnia dziecka  za zgodą burmistrza 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków przekazała 

środki finansowe w kwocie 13 tys. zł na organizację tego dnia w szkołach, szkoły otrzymały 

w zależności od ilości uczniów kwoty od 700 do 4.000 zł w tym również i przedszkola – na 

jedno dziecko przypadła kwota 10,00 zł .W dniu 5 czerwca odbędzie się podsumowanie akcji 

,,Szkoła bez przemocy ˮ gdzie również zostały przeznaczone środki finansowe w wysokości 

500 zł dla każdej ze szkół. W miesiącu czerwcu w szkołach na naszym terenie  odbywają się 

imprezy integracyjne. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

oddanej w użytkowanie wieczyste na rzecz jej użytkownika wieczystego, oraz 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przed głosowaniem Pani Bożena Motylińska , poinformowała , że do projektu uchwał wkradł 

się błąd. W tytule uchwał jest zapis Rada Miasta i Gminy a powinno być Rada Miejska w 

Strykowie  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  
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b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej  

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Radny Bogdan Walczak mówił : w pierwszej uchwale , ponieważ występowała  bonifikata , 

tak to analizuję w związku z tym są postawione warunki , bo jest wyraźnie napisane: 

warunkiem udzielenia bonifikaty jest oświadczenie nabywcy itd., idt . W tej uchwale teraz 

jest bonifikata , tych warunków nie ma .Czym to się różni, czy  na życzenie osoby 

zainteresowanej czy urzędu? 

Radca prawny Pani Iwona Urban mówiła : wynika to z przepisów sprzedaży kto dostanie 

bonifikatę a sprzeda lokal przed upływem określonego okresu wynikającego z przepisów traci 

bonifikatę …. 

Radny Bogdan Walczak mówił: to po co było pisać w pierwszej. 

Radca prawny Pani Iwona Urban mówiła: tak się stało i jest zapisane. 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza M-G Stryków  mówiła :celem wyjaśnienia 

dodam  tylko , że w pierwszej uchwale jest sprzedaż prawa wieczystego użytkowania dlatego 

jest zapisany taki warunek, natomiast w tej drugiej uchwale jest sprzedaż lokalu i tam nie ma 

takiego warunku, nie musi być takiego zapisu . 

Radny Bogdan Walczak mówił: to jest bardziej wiarygodne ,wreszcie co jam brać pod 

uwagę , jak mam głosować ?Którą opinię mam brać pod uwagę w takim razie  ? Czy to co 

mówi pani mecenas jest do … już nie powiem jak  czy to co pani burmistrz ? 

Radca prawny Pani Iwona Urban mówiła: to już od pana zależy. 

Radny Łukasz Orłowski mówił: może 5 % to nie jest za dużo , ale w przypadku pierwszej 

uchwały jest 90 w przypadku tej uchwały jest 85. 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza M-G Stryków  mówiła: również wyjaśniam , 

że przy sprzedaży prawa wieczystego użytkowania przepisy mówią - jeżeli są spełnione 

wymogi- o bonifikacie 90% , natomiast bonifikatę przy sprzedaży lokali uchwala rada po 

zaopiniowaniu przez komisję . 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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d) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Nadwiślańskiego Oddziału Straży 

Granicznej , 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy wstrzymujące się  

 

 

e) zmian  w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

f) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w 

Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków  wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na zastąpieniu  w § 1 zapisu,, na zasadach określonych w statucie przedszkola ˮ 

zapisem ,, w godz.8-13ˮ . 

 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki : 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad. 10 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bogdan Walczak  mówił : 

1) chciałbym  uzyskać wgląd najlepiej za pośrednictwem Internetu ekspertyzę 

zbiornika wodnego, już to zgłaszałem na komisji albo dostarczyć mi 

kserokopię na piśmie; 

2) wczoraj czy w sobotę po raz kolejny na drodze do Smolic na przedłużeniu ul. 

Sowińskiego obok posesji posesji Pana Kalinowskiego i Fiutowskiego 

następny wypadek. Nie ma tygodnia żeby tam nie było wypadku i to 

spowodowanego nadmierną prędkością ale i nie tylko bo tam jest nie tak jak 

powinno jeśli chodzi o drogę . W związku z tym chciałbym aby to gdzieś 

zgłosić albo jakieś patrole zwiększyć, bo dla ludzi, którzy poruszają się pieszo 

obawiają się zagrożenia; 

3) po  raz kolejny zgłaszam, już chyba trzeci raz hałasujące przykrycia studzienek 

kanalizacyjnych na ul. Wschodniej bardziej chyba na Rolniczej i Piłsudskiego. 

Chciałbym usłyszeć czy są jakieś problemy, czy będzie to zrobione? 

4) mija drugi rok panie burmistrzu jak zostało oddane targowisko i 

nieefektywność i niefunkcjonalność tych zadaszonych stoisk, kiedy to będzie 

poprawione. Też na komisji ładu rozważaliśmy tą kwestię, pewne uzgodnienia 

wypracowane były, ale kiedy to zostanie  poprawione bo nadal  te miejsca są 

niewykorzystywane, szkoda tych pieniędzy, które tam zostały wydatkowane; 

5) czy ktoś z gminy Stryków reprezentował naszą gminę wczoraj na Dniu Sołtysa 

w Licheniu. Dosyć ciekawe tam się rzeczy działy, był obecny  prezydent, który 

zapowiadał pewne zmiany, czy ktoś od nas tam był ? 

6) przed urzędem, jak się wychodzi głównym wyjściem, naprzeciwko apteki 

prosiłbym o zlikwidowanie krawężnika, obniżenie krawężnika jako dla 

niepełnosprawnych możliwość swobodnego zjazdu, bo krawężnik jest 

normalny nie jest obniżony w tym miejscu; 

7) do roku 2008 odbywały się przetargi na usługi samochodu wysoko 

tonażowego, ten który świadczy wszelkie usługi dowozu na drogi itd., powyżej 

24 ton. Chciałbym się dowiedzieć, co spowodowało, że przetargi te teraz nie 

odbywają się i na jakiej zasadzie jest zatrudniany taki transport i te usługi ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział : większość to są wnioski, 

które zostaną przeanalizowane, jeśli chodzi o targowisko zrobimy w ten sposób: ja polecę 

komisji rolnictwa. Wybór opcji, która dotyczyła projektu  modernizacji targowiska  był  

zaakceptowany przez komisję rolnictwa, był zmieniany, dyskutowany tam,  został 

wypracowany i zrealizowany. Jeżeli są więc takie wnioski z którejkolwiek komisji 

przeanalizujemy je  wspólnie . 

Mamy czasy demokracji, kto chce uczestniczy w jakichkolwiek uroczystościach i imprezach, 

nie jestem w stanie powiedzieć czy ktoś brał udział  bo takich informacji nie mam. Nie każdy 

ma obowiązek zgłaszania burmistrzowi i uzyskiwania pozwolenia. Po prostu jedzie i 

uczestniczy. 

Odnośnie krawężnika przyjrzymy się sprawie, natomiast co roku na usługi koparką, 

wykaszanie poboczy, wyboru samochodu, wyboru koparki z ilości ofert zainteresowanych 

firm tą działalnością wybieramy ofertę  najkorzystniejszą i nieprawdą  jest, że na to samo 

zadanie jest przedłużana umowa dla wykonującego daną usługę.Za każdym razem co roku 

jest przeprowadzany  nowy nabór. Jest to przetarg ofertowy do 14 tys.€. Można zobaczyć jaka 

jest procedura. 
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Jeśli chodzi o Smolice, kierowcy nie zważają na niebezpieczne miejsce jakim jest ostry 

zakręt, są to błędy kierowców ale zwrócimy uwagę zarządcy drogi aby spowodował  coś 

takiego co wyeliminuje takie zdarzenia. 

Radny Czesław Polit mówił: 

Odniosę się do targowiska, komisja rolnictwa poprzedniej kadencji rzeczywiście analizowała 

3 warianty i naszym zdaniem funkcjonalność targowiska jest właściwa. Ostatnio komisja 

rolnictwa była na targowisku, doszliśmy do porozumienia, że zrobimy parkingi, zrobimy 

drogę z tyłu, jest regulamin targowiska tylko kwestia wprowadzenia tego do realizacji. Ja 

rozumiem, że to nie wszystkim może się podobać. Dla mnie targowisko teraz jest fajne, dużo 

osób które znam, mówi że targowisko jest takie, że nie mamy się czego wstydzić. 

Radny Karol Lenart  mówił: komisja ładu rozważała sprawę wyjazdu z ulicy Wczasowej w 

Targową i chciałbym wiedzieć jaka jest decyzja? Czy będą przeparkowywane jakoś te 

samochody, tam jest lustro, ale fakt  faktem przy tak zaparkowanych samochodach wyjechać 

z kierunku Warszewic czy Cesarki jest problem. Czy jakieś rozwiązanie zostało wybrane? 

Radny Włodzimierz Grochocki  pytał: czy jest możliwość rozmieszczenia koszy na smieci 

na terenie Strykowa szczególnie przy przejściach dla pieszych i na przystankach 

autobusowych szczególnie na ul. Kopernika i na Sójkach? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że sukcesywnie będziemy 

wyposażać  w kosze poszczególne te miejsca publiczne, coraz ładniej wygląda już miasto w 

sensie porządku ,  będzie za moment wybór wykonawcy zagospodarowania trzech 

miejscowości i ich centrum tj. Bratoszewic, Dobrej i Koźla, gdzie przy udziale społeczeństwa 

powstanie projekt zagospodarowania tych centrum i w miarę posiadanych środków będą  te 

projekty  realizowane, to dotyczy również wyposażenia w kosze na śmieci tak jak to ma 

miejsce w mieście. 

Problem ulicy Targowej i parkowania – najlepszym rozwiązaniem jest postawić znaki zakazu 

parkowania, ale nie o to nam chodzi. Po to wykupiliśmy tą działkę na ul. Targowej, aby w 

przyszłości zrobić tam miejsca parkingowe, trwa dyskusja czy przy tym zapisie planu można 

tworzyć parking z prawdziwego zdarzenia, zapis mówi o funkcji mieszkalnej a naszym 

zdaniem parking jest nieodłącznym elementem budownictwa mieszkaniowego. Przy 

najbliższej zmianie planu dokonamy zmiany w planie z konkretnym wskazaniem miejsca 

parkingowego. Natomiast projekt, który jest realizowany będzie pozwalał na parkowanie w 

tym miejscu i teren będzie tak przygotowany żeby samochody osobowe mogły tam parkować 

i to powinno w jakiś sposób również rozwiązać ten problem ulicy Wczasowej. 

Radny Bogdan Walczak  mówił: 

Albo nie zrozumiałem  albo rozumiem dobrze odpowiedź pana przewodniczącego Polita, z 

jakich pieniędzy on to zrobi bo  burmistrz mówi co innego a przewodniczący komisji że coś 

wykona - chyba z prywatnych pieniędzy. Druga sprawa, jeżeli chodzi o skrzyżowanie 

Wczasowej i Targowej. Rozmawiałem w ubiegłym tygodniu z panem Filipińskim i 

powiedział, że będzie wykonana na dniach, którą uzgadnialiśmy na naszym spotkaniu na 

jezdni linia poprzeczna do osi jezdni pod pewnym kątem, tak żeby kierujący, który wyjeżdża 

z Wczasowej nie ścinał skrzyżowania tylko ustawiał się tak, aby miał widoczność tak z 

prawej jak i z lewej. 

Radny Czesław Polit mówił: 

Ja rozumiem pana burmistrza, który woli  trzy razy zapytać komisję. Jeżeli ktoś mówi, że 

wprowadzi regulamin, to nie sadzę że to są jakieś skutki finansowe. 

Radny Józef Migdałek pytał: 

Czy wiadomo panie burmistrzu, kiedy rozpocznie się budowa tego bloku przy ul. Kolejowej  

na posiadłości pani Jędrzejczakowej? Pytam bo w ubiegłym roku właściciel miał rozpocząć 

budowę, do tej pory nie rozpoczął, działka jest nieogrodzona ale za to bardzo mocno 



11 

 

zachwaszczona .Tam się spotykają bardzo różne elementy nie zawsze przyjemne. Czy panu 

burmistrzowi coś wiadomo na ten temat? 

Drugie pytanie mam do pana dyrektora gospodarki komunalnej: czy wszyscy handlujący na 

przykład jajkami płacą jednakowe koszty handlowania czy nie? W ubiegły czwartek było 

pewne nieporozumienie, ponieważ jeden handlujący zapłacił 10 zł a obok niego handlująca 

jajkami kobieta nic. Przyszedł do mnie i pytał: jak mam to rozumieć? Jest prośba panie 

dyrektorze, żeby poinformować - jest regulamin i ten regulamin powinien być przestrzegany. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: inwestor czekał na plan, 

ten plan jest na ostatnim etapie uzgodnień. Właściciel zmarł, trudno mi w tej chwili 

powiedzieć co zamierza syn, który wspólnie z ojcem zamierzali ten dom budować. W 

momencie, kiedy plan wejdzie w życie zapytam jakie są jego zamierzenia. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał: jak daleko posunęła się sprawa ławki przy trasie krajowej 

na przystanku PKS i kosza na śmieci też w tym miejscu? 

Druga sprawa: mieszkańcy ul. Wolskiej narzekają, że firma, która wykonuje autostradę  nie 

polewają ulicy Wolskiej, kurzy się tak mocno, wożą  ten surowiec i ludzie nie mogą 

wytrzymać. 

Następna sprawa, żeby pan burmistrz coś poradził mieszkance Rokitnicy pani Pietrasiak, 

ponieważ tam też jeżdżą te transportery , a tam jest małe dziecko i bardzo się kurzy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: w tej chwili są budowane 

ekrany, za moment już będą ustawione. Odnośnie polewania ul. Wolskiej zwrócimy się do 

wykonawcy autostrady. 

Radny Sławomir Źródło mówił o niedoborze wody w Dobieszkowie na wyższych piętrach 

przeważnie w godz. 17-21 i w godzinach rannych od 6 do 8. Czy zostanie to jakoś 

poprawione? 

Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie odpowiedział, że są jeszcze  

takie miejsca w Strykowie gdzie występuje w godzinach szczytu brak wody ze względu na 

stare hydrofornie. Będzie modernizowana hydrofornia w Strykowie bo ona zasila dość duży 

obszar. Natomiast w Dobieszkowie jest taka sytuacja, że studnia, która zasila Dobieszków jest 

położona niżej niż zabudowa i przy dużym poborze wody brakuje. Na pewno to 

zmodernizujemy ale nie w tym roku. Są przypadki, że ludzie gdzieś w polu odkręcają hydrant, 

wtedy spada ciśnienie , państwo to zgłaszają my to kontrolujemy ale ciężko jest znaleźć 

winnego.  

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

Wpłynęło pismo – tak do końca nie wiem czy wpłynęło – odnośnie Orlika i podjęcia decyzji o 

zakupie quada. Byłem ostatnio na Orliku i powiem, że jak nie będziemy dbać o nawierzchnię 

Orlika to zrobi nam się klepisko. Nawierzchnia powinna być czesana minimum 2 razy w 

tygodniu przy takiej eksploatacji. Z tego co mi wiadomo pan Kozłowski zwrócił się aby wziąć 

nawet w leasing  takiego quada bo szczotki są, który pozwoliłby nam na konserwacje tej 

murawy. Druga sprawa  czy jest już podjęta decyzja w sprawie kontenera na boisku 

Zjednoczonych ? Czy będzie go można po amortyzacji zostawić bo nie ukrywam, że jest 

potrzebny chociażby z uwagi na to , że jak przyjedzie delegat to nawet protokółu nie ma gdzie 

podpisać. Jest jeszcze kwestia kamienia , zostały zrobione wypełnienia z tego drobnego 

kruszywa , trzeba to jak najszybciej zamienić na wstawkę z murawy bo niszczą nam dzieci 

murawę i nawierzchnie na boisku do koszykówki.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że dopóki nie zostaną 

rozstrzygnięte wszystkie  przetargi na razie nie będzie decyzji, ale o tym. 

Radny Bogdan Walczak  mówił: panu przewodniczącemu komisji umknęła jedna sprawa 

ponieważ komisja przyjęła wniosek aby pana burmistrza zobowiązać do udzielenia na 

dzisiejszej sesji informacji w sprawie szkoły w Bratoszewicach. Co potem, jakie kierunki 

potem podejmuje ? 
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Radny Józef Migdałek powiedział, że burmistrz mówił o tym w swoim wystąpieniu 

wcześniejszym, w sprawozdaniu. 

Radny Czesław Polit nawiązał do wypowiedzi radnego Pożarlika i mówił, że boisko nasze 

mimo , że ma mały obszar – a radny bywa na różnych boiskach – jest dobrze utrzymane. Jest 

za tym aby pomyśleć o quadzie. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

 

Pan Marek Natkański mieszkaniec Osiedla Wolność w Strykowie mówił o sprawach dot. 

tego osiedla, ul. Piłsudskiego, co  w między czasie  pan Walczak wspomniał, te studzienki to 

jest pikuś, chodzi, że wykonanie tej usługi od początku od projektu do wykonania, do chwili 

obecnej nie jest dokończone tak jak powinno być. Po co było budować ulicę skoro nie spełnia 

żadnych norm, za wyjątkiem spacerowania, dzieci żeby jeździły na rowerach lub z wózkami 

inwalidzkimi. W ciągu dnia my rzemieślnicy, my jako mieszkańcy tej ulicy, którzy   

wykupiliśmy te działki 1988 roku w różnych miesiącach za potężne pieniądze, gdzie były od 

nas brane rożne dodatkowe pieniądze, żeby założyć wodociąg, energię, kanalizację we 

wszystkim braliśmy udział. Płacimy duże podatki, może nie takie jak na Sosnowcu ciągle 

nam coś obiecywano. Doszła ta realizacja, która jest według mnie od początku , to co 

zrobiono to totalna bzdura, tylko prokurator powinien się tym zająć. Chodziłem półtora roku, 

w 2009 roku, 2010 r., kiedy zaczęto to robić.  Od początku zaczęto robić od tyłu, według 

mnie najpierw wymiana gruntu, ubicie, złożenie, przede wszystkim wymiary tych jezdni nie 

są odpowiednie do tych lokalizacji, która tam jest, a więc rzemiosło, ale oprócz rzemiosła 

doszły domki jednorodzinne, a w dalszej części tylko i wyłącznie rzemiosło, tu jest rzemiosło, 

37 zakładów produkcyjnych. We wrześniu 2010 roku składałem wniosek, aby oznaczyć całą 

ulicę Piłsudskiego znakami zakazu zatrzymywania i postoju po prawej stronie wjeżdżając od 

ulicy Rolniczej, z tego względu, że jest zwężona o 1 metr, nie jest taka jak ul. Rolnicza, gdzie 

Pan Walczak mówi, że studzienki podskakują, one podskakiwały i będą podskakiwać, ul. 

Wschodnia tak samo. Zrobiono to teraz, nam bardzo dobry przykład, w ubiegły czwartek, 

postawiono znak wjazdu pojazdów powyżej 10 ton, co mamy zrobić jako rzemieślnicy 

zakłady produkcyjne, podmioty gospodarcze. Co my mamy teraz zrobić, w  uchwale nie 

wiem z którego dnia, ale to było wrzucona gałązka Pana Walczaka, że ulica została na małej 

podbudowie, i tam nie mogą poruszać się samochody ciężarowe. Prosiłbym radnych, co teraz 

mamy rozbić, zaorać. Czy urząd odkupi od nas te nieruchomości? Na osiedlu są trzy osoby, 

oni chcieli by mieszkać najlepiej w parku jurajskim, im przeszkadza jak samochód szumi, 

pokrywa podskakuje, hałasuje, powietrze popsute. Przez tyle czasu, przez 23 lata pan 

Walczak wiedział, że autostrada zaczyna się i kończy się w Strykowie, wiedział, że jest ulica 

Piłsudskiego, i wielu innych radnych nic nie zrobiło, teraz zrobili tą nieszczęsna ulicę 

Piłsudskiego.  

 

Pani Maria Cieślak mieszkanka osiedla Wolność w Strykowie odczytała wniosek z 

posiedzenia Komisji Ładu Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej, które odbyło się w 

dniu 29 kwietnia br.: Komisja wnioskuje o ustawienie znaków zakazu wjazdu pojazdów 

pow. 10 t z ul. Targowej w ul. Cmentarną w Strykowie, z ul. Cmentarnej w ul. 

Piłsudskiego w Strykowie. Komisja przyjęła wniosek jednogłośnie. Pani Cieślak pytała, 

czy ktokolwiek z tej komisji wie za czym zagłosował, czy ktokolwiek z tej komisji wie co 

zrobił, cała komisja, jak jesteście tu państwo piętnastu wszyscy zakończyliście nam 

działalności gospodarcze, przyczynił się do tego oczywiście pan Walczak. Powiem dalej, 

panie Walczak to dla pana  jest śmieszne, dla mnie nie. Kupiliśmy działki rzemieślnicze. Pan 

Walczak mówi, że jest osobą dobrze poinformowaną, jeśli chodzi o Osiedle Wolność.  Ja 

mam wiele wątpliwości, co do tego, panie Walczak, nie wie pan gdzie się zaczyna i kończy 
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ulica Piłsudskiego, z tej ulicy nie ma przejazdu do ul. Brzezińskiej. Pani Cieślak odczytała 

treść z protokołu VIII sesji RM, gdzie pan Walczak mówił, że transport odbywa się ul. 

Piłsudskiego do budowy autostrady, do ul. Brzezińskiej.  

 

Pan Zdzisław Cieślak: Pan jest radny, pan jest bezradny…. Pan się śmieje, pan się śmieje z 

własnej głupoty. 

 

Radny Bogdan Walczak: panie Przewodniczący, czy pan jest ozdobą? 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej: Pani Cieślak ma głos.  

 

Radny Bogdan Walczak: Mnie te osoby obrażają, zaraz będą mnie szarpać.   

 

 Pani Maria Cieślak: Problem ul. Piłsudskiego został rozwiązany, ponieważ, nie będą 

wjeżdżały tiry, ciężkie samochody, to super. Zacznijmy wszędzie stawiać znaki zakazu i 

nakazu, postawy go na ul. Wczasowej, nie będzie problemu z wyjazdem, zakaz parkowania u 

pani Florczakowej, panu Walczakowi przeszkadza parkowanie. Byliśmy w sobotę u pana 

Walczaka, jako naszego radnego, zaproponowaliśmy zamontowanie pod tym znakiem 

tabliczki z napisem: „Nie dotyczy docelowych wjazdów gospodarczych”, ale pan Walczak 

powiedział, że „ja wam mogę taką tabliczkę założyć, ale was to nie będzie dotyczyło”. 

Zapytałam, co to znaczy panie Walczak, tam nie tylko Cieślakowie są, są Natkańscy, są okna, 

Panepol, Box Trailer, itd.  Pan Walczak stwierdził: tam będą mogli dojechać, a do was nie. A 

dlaczego, a dlatego, że psujemy estetykę Osiedla. Panu Walczakowi się nie podoba, ja mówię 

o swojej działalności, którą prowadzę od czternastu lat na ul. Piłsudskiego nr 5. Pan Walczak 

powiedział nam: „Idźcie do Burmistrza”. Odpowiedzieliśmy, że byliśmy u Burmistrza, kazał 

nam przyjść do Pana. Pan Walczak odpowiedział: „to zmieńcie Burmistrza”.    

Dalej Pani Cieślak zwróciła się do Przewodniczącego Rady Miejskiej i powiedziała: 

rozumiem potrzebę budowy autostrad, wszyscy tego chcemy, rozumiem, że samochody 

niszczą drogi, ale jest instytucja, która powinna wcześniej pomyśleć o ugodach, 

porozumieniach, np. rada, burmistrz. Może nie powinnam tego mówić, ale powiem. Gmina 

sprzedała teren, będą dalsze inwestycje mówił burmistrz, pod działalność Mercedesowi, gdzie 

jest otwarta wulkanizacja i myjnia dużych ciężarowych, aż mi ciśnie się na usta, czy jak 

zlikwidujecie wulkanizację u państwa Cieślaków, czy ten  będzie mógł spokojnie sobie 

pracować. Czy ktoś coś z tego miał – pytała pani Cieślak. Gmina powinna nam pomagać, 

małym przedsiębiorstwom, kto spłaci za nas kredyty, pan Walczak, rada? Jak mam pracę, to 

mam możliwość spłaty kredytu, poza tym zatrudniam ludzi, 3 osoby, opłacam ZUS, podatki, 

inwestuję w zakład, buduje dom, po czternastu latach wyrzeczeń. Dzisiaj nam się zamyka 

działalność przez postawienie znaku zakazu wjazdu samochodów powyżej 10 t, nikt nie 

pomyślał, państwo podnieśliście rękę nie zastanawiając się, ja nie będę miała z czego żyć – 

mówiła pani Cieślak.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odniósł się do kwestii i powiedział: to ta sytuacja 

spowodowała, że człowiek powie coś, co się nie zgadza ze stanem faktycznym, otóż gmina 

nie sprzedała działki żadnej firmie, działalność firma ma pełną, czyli serwis swoich 

samochodów i naczep, nie sprzedawaliśmy żadnej działki, ci którzy byli właścicielami 

dokonali sprzedaży. Tutaj komisja przyjęła wniosek, który zrealizowałem – powiedział 

burmistrz. Myślę, że powinniśmy  przedyskutować pewne kwestie co do przeznaczenia tych 

działek przy ul. Piłsudskiego – w planie jest zapis taki jaki był, on się nie zmienił, czyli 

zabudowa mieszkaniowa i usługi nie wykraczające poza granice działki. Taki jest dokładnie 

zapis, w związku z tym, żeby znaleźć jakiś kompromisowe rozwiązanie trzeba przyjrzeć się 
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dokładnie komunikacji w tym terenie.  Jeśli chodzi o dojazd do budowy autostrady  ul. 

Piłsudskiego to nie ma to żadnego zezwolenia, są uzgodnione drogi do przejazdu.  

 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że to co powiedziała pani Cieślakowa jest prawdą, działki 

te były typowo rzemieślniczo-usługowe, każda następna osoba, która tam się chciała budować 

zdawała sobie sprawę z tego co to są za działki, nie ma że się kilku osobom to nie podoba. 

Tam nie ma możliwości dojazdu do budowy autostrady, bo nitka autostrady blokuje dojazd do 

autostrady. Radny Pożarlik postawił wniosek o usunięcie postawionego znaku zakazu. Pytał, 

czy znak postawiono zgodnie z opinią Komisji Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego, 

która także na drogach gminnych opiniuje wnioski dot. znaków drogowych, to nie jest droga 

lokalna, ul. Piłsudskiego jest drogą  gminną. Nie możemy ludziom zabierać chleba mówił 

radny Andrzej Pożarlik.   

 

Pan Marek Natkański także potwierdził, że z ul. Piłsudskiego nie ma dojazdu do autostrady, 

to co mówi pan Walczak, jeżdżą tylko panowie elektrycy, którzy przekładali linię wysokiego 

napięcia. Jeżeli burmistrz powiedział o wniosku z Komisji Ładu i jego realizacji, mój wniosek 

o zakazie zatrzymywania się i postoju po prawej stronie ulicy, naprzeciwko mojej posesji i 

pana Cieślaka nie został zrealizowany, parkują złośliwie od rana i stoją cały dzień. Pan 

Natkański uważa, że Firma Erbedim nie zakończyła usługi, pytał, czy zamknięta jest usługa 

na ul. Rolniczej, Wschodniej, Cmentarnej, nadal nie ma oznakowania. Po co jest organizacja 

drogówki i Pana Tomczyka i ta pani z pokoju, którzy w ogóle nic się nie interesują, w 

ubiegłym roku się nie interesowali, w tym roku się nie interesują po co marnować pieniądze, 

lepiej dać je na dom dziecka. My z panem Cieślakiem możemy pilnować porządku. Pan 

Tomczyk mówi do mnie: „po co pan tu przychodzi i głowę zawraca”. Pan Walczak 

zaproponował mi, abym usługi wykonywał w terenie, to ja teraz wezmę sobie lewarek, 

przecinak, a może będę u pana Walczaka pod sklepem robił?   

 

Pan Zdzisław Cieślak także mówił o niezakończonej inwestycji, miały być zrobione 

pobocza, wtedy było by dużo lżej,  a tam jest skarpa, która się zapada.  

 

Burmistrz odpowiadając na zarzuty niedokończenia inwestycji, powiedział, że inwestycja 

została zrealizowana zgodnie z projektem. Nie może być tak, że wielotonowe samochody 

wjeżdżają, codziennie z tamtego osiedla mieszkańcy dzwonią po kilka razy. To wymaga 

analizy, temat może wrócić na Komisje Ładu, mogą być dwie połączone komisje, 

przedyskutują problem, wybiorą  wariant, który zadowoli wszystkich i ja zrealizuje, bo nie 

może być tak, że co tydzień będzie zakładany bądź zdejmowany znak.   

 

Pan Zdzisław Cieślak: Panie Burmistrzu, czy ja mam ten znak zdjąć?   

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła, że ekrany nie są rozwiązaniem w 

trakcie budowy autostrady, tylko po zakończeniu budowy, trzeba to jakoś zorganizować. 

Obecnie w trakcie budowy przez 24 godziny jest tuman kurzu, hałas. Osoby mieszkające 

najbliżej budowy, jak. p. Pietrasiak, którzy mają małe dziecko są najbardziej narażeni na 

niedogodności. Chciałam spytać komisję, która sprawdzała drogi, czy była na Rokitnicy na 

drodze dochodzącej z DK 14 do naszej wsi, czy mogę prosić, żeby ja zabezpieczyć?  

 

Pani Maria Cieślak: co mam robić do czasu posiedzenia komisji ładu? Ja prowadzę 

działalność gospodarczą zgodnie z prawem, będzie przyjeżdżała policja i dawała mandaty, 

więc klient do mnie nie przyjedzie. 
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Radny Bogdan Walczak: nie jest to tak, jak ci państwo przedstawiają tę sprawę. Panie 

burmistrzu ja mogłem powiedzieć, że zarządcą dróg jest burmistrz, wójt, prezydent, ale 

jestem radnym i przewodniczącym zarządu osiedla, poczuwam się do obowiązków jakie na 

mnie spoczywają. Było wiele skarg, i do mnie, wiem, że do urzędu, nie będę wnikał w 

konflikty sąsiedzkie, bo to mnie nie interesuje, interesuje mnie fakt oczekiwania tych 

mieszkańców dziesiątki lat na zakończenie prac związanych z infrastrukturą: wody, 

kanalizacji, odbudowy nawierzchni. Trudno było przyjąć wniosek, taki jaki postawił kolega 

Pożarlik za uzasadniony. Wniosek radnego jest bezprawny, dlatego, że prawo o ruchu 

drogowym, ustawa o drogach publicznych zabrania zaśmiecania ulic, dróg, niszczenia 

nawierzchni, jezdnia musi być wykorzystana zgodnie z jej przeznaczeniem. Mówię o tych 

okolicznościach, które wpłynęły na to. Proszę jechać zobaczyć jak wygląda ul. Piłsudskiego, 

jest gorzej jak wyglądała, pan Cieślak ma serwis, trudno byłoby nawet wziąć na logikę, aby 

samochodem ciężarowym koło do naprawy przywozić. 

 

Pan Zdzisław Cieślak: na taczce mam przywieźć?  

Radny Bogdan Walczak:  w związku z powyższym zaistniała sytuacja taka, że do firmy, 

która jest po prawej stronie ul. Piłsudskiego co wykonuje przyczepki, sporadycznie 

przyjeżdża ciężki sprzęt, rozmawiałem z właścicielką, rozmawiałem po lewej stronie z 

oknami, nie widzą problemu, również zaznaczyli, że to jest nie do przyjęcia, taki stan. 

Państwo powinniście zwrócić na to uwagę, mówili, „że spacerują niepełnosprawni, z 

wózkami spacerowali, a my nie możemy zarabiać”, ludzie gdzie my żyjemy? Co wyłączyć 

tych ludzi z życia normalnego?  

Pan Zdzisław Cieślak: właśnie, gdzie my żyjemy? To jest pomnik panie Walczak. Bo do tej 

pory … 

Radny Bogdan Walczak: Proszę sobie nie wycierać języka moim nazwiskiem. Spotkamy się 

…(na sali obrad podniesione głosy- brak możliwości zrozumienia poszczególnych 

wypowiedzi). 

Pan Zdzisław Cieślak: nie wycieram języka. Niech pan mnie nie straszy, już pan mojego 

ojca straszył. 

Radny Bogdan Walczak:  ojciec o panu mówi  jak o bandycie, wie pan? I to jest prawda. To 

jest fakt, bo do mnie przychodzi teraz z płaczem.  

Przewodniczący rady przywoływał: panie Walczak po sesji, po sesji… 

Radny Walczak kontynuował: żadne inne sprawy nie miały tu wpływu na tę decyzje, aby 

taki wniosek postawić. Zresztą członkowie komisji ładu znają tę ulicę, te warunki, znają te 

prędkości mieszkańcy jakie osiąga tam syn pana Natkańskiego. To jest nie do przyjęcia. 

Pan Marek Natkański: ale który syn, bo ja mam dwóch.  

Przewodniczący rady zwrócił się do radnego Walczaka, aby mówił w temacie i do rzeczy. 

Radny Bogdan Walczak: znowu mi pan zaczyna skracać wypowiedź? Raz jeszcze 

chciałbym podkreślić, że zarządcą drogi jest burmistrz, chciałbym tu tylko wymienić zapisy, 

które podtrzymują tę decyzję, ja ją będę bronił do końca, żeby tam samochód,  to że zostanie 

powieszona tam tablica „do celów gospodarczych”, to nie jest cel gospodarczy, mimo 

wszystko tak ja powiedziałem nie może tam wjechać. Jeżeli tabliczka będzie, niech będzie 
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zawieszona, wtedy będą odpowiadać instytucje, które powinny kontrolować. To jest 

przeniesione z ustawy o drogach publicznych: utrzymywanie nawierzchni, przeciwdziałanie 

niszczeniu nawierzchni, wprowadzanie ograniczeń, utrzymywanie zieleni przydrożnej.  

Radny Walczak odczytał treść art. 39 o dogach publicznych:. Zabrania się dokonywania w 

pasie drogowym czynności, które mogłyby powodować niszczenie lub uszkodzenie drogi i jej 

urządzeń albo zmniejszenie jej trwałości oraz zagrażać bezpieczeństwu ruchu drogowego.  

To jest droga lokalna, tam nie może odbywać się ruch taki jak zwykle. Ja na ostatniej komisji 

miałem spytać , ale ponieważ wiem, że pan Tomczyk był zajęty, jakie są w dokumentacji 

warunki. Radny przypomniał sytuację w Swędowie, jaka była podczas budowy odcinka 

autostrady Konin- Stryków, jakie były skargi, jak to się skończyło, kiedy to do sklepu w 

Swędowie przyjeżdżali samochodami ciężarowymi, ale przestali. Do mnie jak ja mam usługi 

też można się zatrzymać na Warszawskiej? No nie można. To samo i tam jest, samochód 

powinien wjeżdżać na podwórko, a nie być naprawiany na ulicy. Kolega powinien wycofać 

ten wniosek. Ja rozumiem, że tu rządzi pewna inna sytuacja, ale ją  pomijam.  Będę 

utrzymywał na tym, aby ludzie 30 lat czekali za porządkiem na tym osiedlu, teraz 

doprowadzać do takiej znisty, to by było niezgodne z wszelkim prawem.  

 

Pani Maria Cieślak: 30 lat czekaliśmy na to, aby cokolwiek nam zrobiono, przez kilka 

kolejnych lat wstecz mój małżonek, pan Natkański chodził, to mój małżonek wypłakał tą 

kanalizację, myśmy za tą kanalizację płaciliśmy , myśmy za chodnikiem chodzili, bo nikomu 

nie były potrzebne, oni chodzili za drogą. Myśmy składali wnioski, prosiliśmy, zastanówcie 

się co robicie, bo robicie źle. Nie mam zatargów z sąsiadami, nie kłóciłam się, nie mam 

zamiaru. To też było zgłaszane, że nie ma możliwości wjechania na naszą posesję dużym 

samochodem, jeżeli sąsiad parkuje naprzeciwko mojej posesji, nie ma innej możliwości, jak 

tylko i wyłącznie przejechanie przez krawężnik. Pana Walczaka boli to, że mamy serwis 

mobilny, ten serwis działa, ja nie powiem on może zniknąć. To jest po to, aby nie tamować 

ruchu, bo jak do mnie wjedzie na plac jedna, druga ciężarówka, trzecia nie wjedzie, tak żeby 

ludziom nie przeszkadzało, to żeby ją zrobić szybko to  robimy to z samochodu. Pan twierdzi, 

że jest głupotą przyjeżdżać na plac samochodem ciężarowym z jednym kołem. Panie Walczak 

jest głupotą, jak ktoś idzie do pana kupić jedną paczę zapałek? Jest taka potrzeba, 

przepraszam. Nie ma innej możliwości,  to nie jest kółko od „malucha”, które sobie poturlam, 

czy włożę na taczkę. W piątek przywieziono nam pustaki, które zgodnie z prawem drogowym 

powinniśmy rozładować przy pierwszej posesji, bo nie powinien wjechać, ja te pustaki 

powinnam znosić z ul. Rolniczej, bo tam wolno jest. Tam jest wolno prowadzić działalność 

rzemieślniczą, gdzie nie jest działka rzemieślnicza czy przemysłowa, tam jest 7 metrów 

droga, tam jest wolno mieć bramę 8 metrów, u nas nie wolno. Albo jesteśmy równi na prawie, 

traktujcie nas wszystkich jednakowo, albo są równi i są równiejsi. Mam budowę domu, będą 

przywozili piach, gdzie  mam rozładować ten piach, bo zgodnie z przepisami nie wolno mi 

jest. Zamówię węgiel, też go wysypię na środku drogi i będę go znosić. To jest jakaś 

paranoja. Pan uważa, że sporadycznie wjeżdżają. Każdy ma swoją działalność, każdy swojego 

pilnuje, ja pilnuję swojej. Więc jeżeli do nas wzywają policję, nigdy tego nie robiłam, ale 

jeżeli dotyczy to nas, to musi dotyczyć także każdego innego następnego mieszkańca. Może 

od czwartku do dziś nie wjeżdżał tam żaden ciężki samochód, oni zobaczą ten problem, jak 

będziemy zgłaszać ten problem. Tak samo Pan mówił o tej autostradzie na Piłsudskiego, żeby 

się nie godzili ludzie, to pan powiedział, „nie gódźcie się, bo tam dalej jest inwestycyjny teren 

Pana Kucharskiego, z którym się nie lubicie, i nie będziecie mu pakować pieniążków, bo 

wtedy on sobie sprzeda, będzie miał dojazd, a wy będzie mieć tir za tirem, tir za tirem ˮ. Tam 

i tak powstanie skrzyżowanie, czy to się panu podoba czy nie.    
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Pan Marek Natkański zaproponował, aby na dzisiejszej sesji uchwalić zdjęcie znaku lub 

założenie tabliczki z napisem „nie dotyczy docelowych wjazdów gospodarczych” oraz znak 

postoju po prawej stronie ul. Piłsudskiego, o którym rok temu mówił. 

Dalej Pan Natkański  mówił: jeżeli chodzi o moich synów, to proszę ich sobie tutaj nie 

wymieniać  publicznie, że jeżdżą szybko. Musi pan na stoper albo radar ich złapać, a tak 

pomówienia to tylko pan cały czas. Współczuję panu, że jest pan jest tej w radzie i takie 

babole  robi.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Włodzimierz Grochocki: jestem przewodniczącym 

tej komisji, która ten wniosek przyjęła, jestem pewien, że postawienie znaku nie było celem 

ograniczenia jakiejkolwiek działalności, nie było powodów nie dawać wiary słowom pana 

przewodniczącego samorządu, ale rzeczywiście chodziło o te pojazdy, które rzeczywiście 

panie Pożarlik jeżdżą w stronę autostrady, tam jest budowany ślimak, są tego ślady, widać to 

na zdjęciach lotniczych. Proszę nie brać tego do serca, że my chcemy to złośliwie robić. W 

przyszłym tygodniu komisja się zbierze i naprawi błąd.  

 

Pan Zdzisław Cieślak pytał co ma robić w tej chwili, ponieważ jak klient odjedzie to nie 

wróci.  

 

Radny Bogdan Walczak: apeluję do radnego Pożarlika o uzupełnienie wniosku o tablicę, że 

nie dotyczy wjazdów docelowych, ale zaznaczam, że nie będzie to miało wpływu na wasz 

wjazd w celach naprawy samochodów. Pamiętajcie o tym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  ogłosił 5 minut przerwy.  

Po przerwie. 

 

Radny Andrzej Pożarlik zgłosił wniosek formalny o zamkniecie dyskusji w temacie znaku 

na ul. Piłsudskiego w Strykowie. 

 

Głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem formalnym:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących się  

 

 

Radny Witold Śliwkiewicz poinformował Burmistrza o zniszczonej drodze- chodzi o łącznik 

między ul. Ogrodniczą w Bratoszewicach a Rokitnicą. Skierowany tam został ruch ciężkich 

samochodów podczas wypadku na drodze krajowej nr 14. Droga jest popękana, kto to 

naprawi? 

 

Burmistrz poinformował, że sprawa ta jest mu znana, będzie monitowana w GDDKiA w 

Łodzi, że ruch objazdowy odbywa się drogami gminnymi.  

 

Pani Grażyna Jędrzejczak sołtys wsi Smolice mówiła o zapadających się studzienkach na 

drodze powiatowej przez Smolice. Pytała czy świadczy to o nierzetelnych przeglądach 

technicznych  lub ich braku, czy wynikają z niewłaściwego utrzymania drogi, czy z braku 

wykwalifikowanych urzędników? 

 

Radny Karol Lenart złożył następujące wnioski: 
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1. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o oczyszczenie z zakrzaczeń drogi 

Niesułków-Sierżnia w Anielinie oraz na drodze Sierżnia- Stryków przy wyjeździe na 

Warszewice i Anielin. 

2. Uzupełnić ubytki w drodze gminnej w m. Niesułków.  

 

Pan Władysław Kowalski mieszkaniec Strykowa zwrócił się do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej mówiąc: odpisał mi pan na pismo z 19 września tamtego roku, nie wiedział pan 

którego roku to dotyczy? Czy pan przewodniczący starszy, pan Migdałek prowadzący w 

grudniu,  na I sesji 3 grudnia 2010 roku, czy uprzedził pan młodych radnych, a starszym 

przypomniał o dopełnieniu obowiązku przez radnych. Składam wniosek formalny – proszę 

protokołować-  zgodnie z przepisem  art. 190 ordynacji wyborczej oraz art. 24 f ustawy o 

samorządzie gminnym o wygaśnięciu mandatów i proszę, niech to rada sobie sprawdzi. 

Proszę to zaprotokółować, artykuł ordynacji wyborczej 190 oraz 24 f ustawy o samorządzie 

gminnym, czy dopełniliście obowiązku. Proszę sobie przeczytać. Czy mam przekazać ten 

artykuł pani mecenas? 

 

Pani Iwona Urban radca prawny zaczęła odczytywać treść art. 24 f ustawy o  samorządzie 

gminnym. 

 

Pan Władysław Kowalski: art. 190 pierwszy ordynacji wyborczej. 

 

Pani Iwona Urban: nie mam ordynacji. Odczytała  treść art. 24 f ustawy o  samorządzie 

gminnym: 

Art. 24f. 1. Radni nie mogą prowadzić działalności gospodarczej na własny rachunek lub 

wspólnie z innymi osobami z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, w której radny 

uzyskał mandat, a także zarządzać taką działalnością lub być przedstawicielem czy 

pełnomocnikiem w prowadzeniu takiej działalności. 

1a. Jeżeli radny przed rozpoczęciem wykonywania mandatu prowadził działalność 

gospodarczą, o której mowa w ust. 1, jest obowiązany do zaprzestania prowadzenia tej 

działalności gospodarczej w ciągu 3 miesięcy od dnia złożenia ślubowania. Niewypełnienie 

obowiązku, o którym mowa w zdaniu pierwszym, stanowi podstawę do stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego w trybie art. 190 ustawy, o której mowa w art. 24b ust. 6. 

2. Radni i ich małżonkowie oraz małżonkowie wójtów, zastępców wójtów, sekretarzy 

gminy, skarbników gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób 

zarządzających i członków organów zarządzających gminnymi osobami prawnymi nie mogą 

być członkami władz zarządzających lub kontrolnych i rewizyjnych ani pełnomocnikami 

spółek handlowych z udziałem gminnych osób prawnych lub przedsiębiorców, w których 

uczestniczą takie osoby. Wybór lub powołanie tych osób na te funkcje są z mocy prawa 

nieważne. 

4. Jeżeli wybór lub powołanie, o których mowa w ust. 2, nastąpiły przed rozpoczęciem 

wykonywania mandatu radnego albo dniem wyboru wójta lub przed zatrudnieniem na 

stanowisku sekretarza gminy, powołaniem na stanowisko zastępcy wójta, skarbnika gminy, 

kierownika jednostki organizacyjnej gminy oraz osoby zarządzającej i członka organu 

zarządzającego gminną osobą prawną, osoby, o których mowa w ust. 2, są obowiązane zrzec 

się stanowiska lub funkcji w terminie 3 miesięcy od dnia złożenia ślubowania przez radnego 

albo wójta czy też od dnia zatrudnienia na podstawie umowy o pracę lub powołania na 

stanowisko. W razie nie zrzeczenia się stanowiska lub funkcji osoba, o której mowa w ust. 2, 

traci je z mocy prawa po upływie terminu, o którym mowa w zdaniu pierwszym. 

5. Radni nie mogą posiadać pakietu większego niż 10% udziałów lub akcji w spółkach 

prawa handlowego z udziałem gminnych osób prawnych lub przedsiębiorców, w których 
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uczestniczą takie osoby. Udziały lub akcje przekraczające ten pakiet powinny być zbyte przez 

radnego przed pierwszą sesją rady gminy, a w razie niezbycia ich nie uczestniczą one przez 

okres sprawowania mandatu i dwóch lat po jego wygaśnięciu w wykonywaniu 

przysługujących im uprawnień (prawa głosu, prawa do dywidendy, prawa do podziału 

majątku, prawa poboru). 

Dalej pani mecenas mówiła: nie mam tej ustawy, ale art. 190 ordynacji wyborczej skutkuje 

wygaśnięciem mandatu.  

Zapytała, czy pan Kowalski sugeruje, że ktoś tego nie dopełnił obowiązku. Konkretnie kto? 

 

Pan Władysław  Kowalski: proszę sprawdzić nie będę pokazywał palcem.  

 

Pani Iwona Urban: radni są na tyle świadomi i wiedzą , składają oświadczenia. Skoro pan 

mówi ,mamy obowiązek sprawdzenia. 

 

Pan Władysław Kowalski: radny senior powinien uprzedzić młodych, a starym 

przypomnieć. Trzeba wykonać obowiązek. Trzeba pisać.  

 

W odniesieniu do wypowiedzi pana Władysława Kowalskiego Przewodniczący rady 

poinformował, że 14 radnych złożyło oświadczenia majątkowe do Rady, on sam i Burmistrz 

do Wojewody Łódzkiego.   

 

Ad.12.  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na IX sesji RM radny Łukasz 

Orłowski  odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 30 maja  2011 roku:  

Na sali obrad nieobecny radny Czesław Polit. 

 

1. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o wycięcie krzaków na drodze 

powiatowej Niesułków-Sierżnia (wyjazd z Anielina) oraz na drodze powiatowej 

Stryków – Sierżnia (wyjazd z Anielina i Warszewic). Brak widoczności jest 

powodem tych wniosków( wnioskodawca radny Karol Lenart). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

1  głos wstrzymujący się, 

 

2. Utwardzić lewą stronę przepustu w drodze powiatowej  w Niesułkowie.  

( wnioskodawca radny Karol Lenart). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

 

3. Uzupełnić ubytek w drodze gminnej w Niesułkowie (wnioskodawca radny Karol 

Lenart). 

Wnioskodawca wycofał wniosek przed głosowaniem. 

 

4. Dołączyć  tabliczkę z napisem ,, nie dotyczy docelowych wjazdów gospodarczych” 

na ul. Piłsudskiego w Strykowie, pod znakiem ,,ograniczenie wjazdu samochodów 

powyżej 10 tˮ (wnioskodawca radny Andrzej Pożarlik). 
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Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na IX  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie :  14 głosów za 

                          0 głosów przeciw 

                          0 głosów wstrzymujących się,  

 

Ad.13  Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad IX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.25 dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 


